
The National Partners Group Meetings are quarterly meetings that provide a platform for
groups to present, discuss potential partnership opportunities, and learn from each other.
The FBC National Partner's Group Meeting took place Thursday, October 26th. We brought
together numerous groups and organizations, allowing them the chance to share their
mission. We want to continue fostering a sense of unity and purpose among participants in
creating a network of Black community builders across Canada. These meetings have
been a testament to the incredible strides our partners continue to make in driving
positive change.

We also gave two community partners a longer time to present their organizations more
in-depth: the Black Business Professional Network Inc. and Inclusion in Canadian Sports
Network

Would you like to be a speaker and share your organization's work to a wider audience?
Email members@fbcfcn.ca for more details.
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The Federation of Black Canadians (FBC) recently held its Annual General Meeting (AGM), in
December, which saw an amazing turnout of over 70 attendees. Thank you all who
attended, a recap of the AGM is below. The AGM was divided into three sections:
Member/Community Engagement, Business Meeting, and Volunteer Recognition.

Member and Community Engagement
Members of the community were able to engage with FBC and share about themselves. We
also shared a testimonial from Yasmine Elmi, a longtime volunteer, who spoke about her
experience with the FBC and the value it brings.

Business Meeting
 A motion was passed to accept the Board Slate for 2023, which includes Andrew Defor,
Hetty Larbi, Kezia-Grace Macbruce, and Analis Kasongo. Board members are elected to
serve a minimum of 2 years, with the possibility of re-election for another 2 years. After that,
they can be re-elected for a final 2-year term, totaling 6 years. All board members, both
returning and new, were given the opportunity to share why they decided to work with the
FBC.

Another important motion passed was the acceptance of Tino-Gaetani & Carusi Chartered
Professional Accountants (TGCCPA) as the auditors for 2024.

A N N U A L  G E N E R A L  M E E T I N G

Volunteer Spotlight
We gave a special spotlight to 2
extraordinary volunteers who have been
exceptional in their contributions to FBC
and its cause. These 2 individuals were:
Yasmine Elmi and Divine Asemota. Thank
you so much for all your hard work and
dedication to our cause! Their support has
been integral to the success of our
organization.

Visit this Link to read more about the AGM
recap

https://fbcfcn.ca/2023/12/15/agm-recap/


FBC is proud to announce our new health project, in collaboration with the Immunization
Partnership Fund titled: Black Health Defence. This project was built off the success of our
previous COVID-19 outreach campaign, by implementing a new campaign with the goal of
encouraging routine vaccination uptake within the various Black communities across
Canada. We seek to facilitate discourse with the support of our regional partners, increase
accessibility to information around vaccines, bring together and engage stakeholders in the
healthcare sector, and lastly ensure timely updates and long-term accuracy of the
resources we publish

The new outreach program will complement ongoing efforts to fight misinformation around
vaccines within the Black community, and ensure that members of the Black community
can make informed vaccination-related choices and have access to those services should
they be needed. We also hope that by convening various stakeholders, we can foster a
network that can keep these conversations going.
 
FBC is leading a community-based immunization project that aims to ensure that the spread
of influenza is still being addressed to prevent cases from rising once again this winter
season in the Black community. This project will address vaccine-related misinformation;
promote booster vaccines; empower communities to lead regionally-adapted approaches
through micro-contributions; disseminate findings from Black-led vaccine research; and
include a national digital information campaign.
 
FBC’s goal is to reach networks further than our own and allow a group/individual to create
a space that will bring out their community, friends, and networks to engage in conversation
in a safe space. FBC is providing financial support ($1,000 to $3,000) to facilitate small
intimate conversations around influenza misinformation, vaccine confidence, and
community experiences. Individuals/groups are encouraged to engage between 15-30
people in conversations via online or in-person methods.

We have awarded grants to over 10 individuals/groups this year and look forward to seeing
their initiatives grow!

Learn more about the Immunization Partnership Fund. 

B L A C K  H E A L T H  D E F E N C E

https://fbcfcn.ca/immunization-partnership-fund/


We are now 400-strong in our general membership for The Black Builders Network. The
Black Builders is a platform for individuals and organizations dedicated to shaping the
future of Black communities in Canada. This membership is a gateway to a vibrant network
of black entrepreneurs, non-profits, and organizations.

By joining the Black Builders Network, you gain access to invaluable resources, mentorship
opportunities, and a supportive community that empowers and amplifies your efforts. This
platform not only fosters personal and professional growth but also drives collective action,
addressing systemic issues and advocating for change.

Whether you are an aspiring leader, an established professional, or simply someone
passionate about creating a more equitable Canada, the Black Builders Network provides a
space for collaboration, learning, and meaningful impact. It is a dynamic hub for all sorts of
black professionals.

The three membership tiers offered by FBC are:
Free Membership: Join for $0/year and access essential resources and networking
opportunities to grow your organization.

1.

Premium Membership: For $250/year (limited time offer, act fast!), unlock exclusive
privileges like priority presentations, early access to webinars, and premium listing on
the Black Business Directory.

2.

All-Access Membership: Coming soon. Contact us for details on this upcoming tier
offering even more opportunities for impactful engagement.

3.

Become a Black Builder today!

B L A C K  B U I L D E R S  N E T W O R K



The Federation of Black Canadians (FBC) continued our partnership with WealthSimple
Foundation by utilizing social media to post Financial literacy education as well as host a
live Instagram feed to prepare our audience for the upcoming tax season. Having these
sessions be delivered online and available on our feed is part of our commitment to
removing barriers some of our community members might have had in accessing financial
literacy resources, whether it be the lack of exposure, not being able to gain access to
financially literate mentors or not being able to physically attend financially literacy
sessions.

This partnership with WealthSimple Foundation allows FBC's to empower the next
generation with the financial skills they need to succeed in an ever-evolving economic
landscape. It was a day filled with learning, motivation, and the shared goal of creating a
financially empowered and resilient future for the next generation.

F B C  X  W E A L T H S I M P L E  F O U N D A T I O N



We're thrilled to share the success of our Giving Tuesday campaign and reflect on the
strategies that made it possible. This was our first year running a campaign for Giving
Tuesday as we are constantly learning and evolving as a non-profit.  At FBC, we recognize
the importance of strategic timing for our annual campaigns, and Giving Tuesday was no
exception. 

Our collaboration with Skills for Life proved invaluable, enhancing the impact of our
initiatives and contributing to a consistent narrative

Corporate sponsorship and in-kind gifts played a significant role in boosting our campaign
success. Integrating sponsors and securing in-kind gifts for activities like raffles, including
coveted prizes like NBA tickets, diversified our incentives for donors. Looking ahead, we
recognize the potential for expanding partnerships with diverse sponsors to further enhance
our fundraising efforts.

While our efforts raised $2000, We’re excited with how much more we can raise for our
cause next year now that we’ve tested the waters. 
Thank you to everyone who contributed to the success of our Giving Tuesday campaign.
Together, we're making a meaningful difference in our community.

G I V I N G  T U E S D A Y



Learning Sessions Academic Tutoring

Mentorship Physical Education

Support For Student
Learning Program

Weekly learning sessions cover financial
literacy, post-secondary navigation, career
discovery, mental wellness, SMART goal-
setting, and community engagement—integral
tools for students' career development.

Participants receive 5 hours of personalized
1:1 tutoring from FBC's national tutoring
partner, specializing in all subjects, along with
an individualized learning plan to enhance
skills crucial for success in their chosen post-
secondary pathway.

Youth are intentionally matched with mentors
in their field of interest, fostering a 6-month
mentorship aimed at establishing enduring
relationships beyond the program.

Weekly physical education sessions, featuring
diverse sports and nutritious snacks, provide
students an opportunity to gather, foster
camaraderie, and enhance group cohesion,
complementing the learning sessions.

7
Locations

180
Students

8
weeks

Breaking down barriers that Black youth face by
offering after-school tutoring, mentorship, and holistic
learning to enhance academic success, providing
scholarships to overcome financial barriers, and
guiding them towards diverse post-secondary
education and career opportunities. This fall we
launched our 7th location running a second group of
Brampton students through our program!

$250 000
in scholarships awarded



BEP PITCH
CONTESTANTS

B L A C K  E N T R E P R E N E U R S H I P  P R O G R A M  ( B E P )

The Black Entrepreneurship Program (BEP), launched its third cohort in September. This
program is dedicated to nurturing the growth and success of Black entrepreneurs in Canada
by providing essential resources, mentorship, and opportunities for innovation. 11
participants from the first 2 cohorts were chosen to compete in a pitch competition  to win
up to $5000 in grants

By supporting Black entrepreneurs, the BEP contributes to economic growth, job creation,
and the overall empowerment of the Black community in Canada. The BEP offers practical
guidance, access to funding opportunities, and mentorship to help entrepreneurs overcome
challenges and realize their business goals.



The Black Career Advancement Program, is a collaborative effort between the Black
Founders Network (BFN) and the Federation of Black Canadians (FBC). Designed to cater to
Black youth between the ages of 16 and 35 in Ontario who are actively seeking
employment, this program offers an invaluable opportunity for skill development and
professional growth. The initiative strives to equip Black youth with the essential skills
required to thrive in a broad spectrum of career paths, ensuring that they are well-prepared
to succeed in their chosen fields.

One of the most remarkable facets of this program is its dedication to fostering meaningful
connections between Black youth and the best Black-led companies across Canada. In so
doing, the Black Career Advancement Program addresses the critical need for diversity and
representation in the professional realm. This aspect of the program provides 20 Black
founders in Ontario with a unique opportunity to directly hire talent from their own
community, thereby strengthening the local Black business ecosystem. 

Through paid work placements, the program serves as a bridge between talented young
individuals and pioneering enterprises that are not only Black-led but also committed to
providing inclusive and equitable work environments. If you're a Black youth based in
Ontario and are seeking job opportunities in the upcoming months, don't miss this chance!
Sign up now through our talent intake form, or share with someone who should!

We helped plan the hosting of the BFN Black Career Fair to help our founders connect with
Black youth in January.

F B C  X  B L A C K  F O U N D E R S  N E T W O R K



G E T  I N V O L V E D  W I T H  F B C

VOLUNTEER WITH US

BECOME A PAID MEMBER

F O L L O W  U S

Volunteers are a crucial aspect to the
strength and success of the Federation and

we provide a variety of ways to get
involved. You can learn more here.

Paid members of FBC receive invitations to
our Annual General Meeting and receive

voting rights at our meetings. You can
become a paid member here.

General members of FBC will receive
regular communications and access to
contact lists for other African Canadian

organizations across Canada.  You can sign
up to become a member here.

BECOME A GENERAL MEMBER

INVEST IN US

By supporting FBC, you can have a positive
impact on our ability to keep much-needed

programs (such as BEP and SSLP)
accessible for the Black community. Find

out more.

https://www.instagram.com/fbcfcn/
https://twitter.com/fbcfcn
https://www.tiktok.com/@fbcfcn
https://ca.linkedin.com/company/fbcfcn
https://www.facebook.com/federationblackcanadians/
https://www.youtube.com/channel/UCDLYpuQi9X5dTQo7jkx60Ow
https://fbcfcn.ca/get-involved/volunteer/
https://fbcfcn.ca/get-involved/
https://fbcfcn.ca/get-involved/
https://fbcfcn.ca/general_donation/
https://fbcfcn.ca/general_donation/


Les réunions du Groupe des partenaires nationaux sont des réunions trimestrielles qui
fournissent une plateforme aux groupes pour présenter, discuter des opportunités de
partenariat potentielles et apprendre les uns des autres. La réunion du Groupe des
partenaires nationaux de la FCN a eu lieu le jeudi 26 octobre. Nous avons réuni de
nombreux groupes et organisations, leur offrant ainsi la possibilité de partager leur
mission. Nous souhaitons continuer à encourager un sentiment d'unité et de but parmi les
participants afin de créer un réseau de bâtisseurs de la communauté noire à travers le
Canada. Ces réunions ont été la preuve des progrès incroyables que continuent de
réaliser nos partenaires pour promouvoir un changement positif.

Nous avons également accordé plus de temps à deux partenaires communautaires pour
présenter plus en détail leurs organisations : le Réseau professionnel des entreprises
noires Inc. et l'Inclusion dans le Réseau sportif canadien.

Souhaitez-vous être un intervenant et partager le travail de votre organisation à un public
plus large ? Envoyez un courriel à members@fbcfcn.ca pour plus de détails.
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La Fédération des Canadiens Noirs (FCN) a tenu son Assemblée générale annuelle (AGA) en
décembre, avec une participation incroyable de plus de 70 personnes. Merci à tous ceux
qui ont assisté, un récapitulatif de l'AGA est ci-dessous. L'AGA était divisée en trois sections
: Engagement des membres de la communauté, Réunion d'affaires et Reconnaissance des
bénévoles.

Engagement des membres et de la communauté
Les membres de la communauté ont pu s'engager avec la FCN et partager à propos d'eux-
mêmes. Nous avons également partagé un témoignage de Yasmine Elmi, une bénévole de
longue date, qui a parlé de son expérience avec la FCN et de la valeur qu'elle apporte.

Réunion d'affaires
Une motion a été adoptée pour accepter la liste des administrateurs pour 2023, qui
comprend Andrew Defor, Hetty Larbi, Kezia-Grace Macbruce et Analis Kasongo. Les
administrateurs sont élus pour servir un minimum de 2 ans, avec la possibilité d'être réélus
pour 2 autres années. Ensuite, ils peuvent être réélus pour un dernier mandat de 2 ans,
totalisant 6 ans. Tous les membres du conseil d'administration, à la fois les anciens et les
nouveaux, ont eu l'opportunité de partager pourquoi ils ont décidé de travailler avec la FCN.

Une autre motion importante adoptée était l'acceptation de Tino-Gaetani & Carusi,
comptables professionnels agréés (TGCCPA), en tant que vérificateurs pour 2024.

A S S E M B L É E  G É N É R A L E  A N N U E L L E  

Spotlight sur les bénévoles
Nous avons mis en lumière deux
bénévoles extraordinaires qui se sont
démarqués par leurs contributions
exceptionnelles à la FCN et à sa cause.
Ces deux personnes étaient Yasmine Elmi
et Divine Asemota. Merci infiniment pour
tout votre travail acharné et votre
dévouement envers notre cause ! Leur
soutien a été intégral au succès de notre
organisation.

Visitez ce lien pour en savoir plus sur le
récapitulatif de l'AGA.

https://fbcfcn.ca/2023/12/15/agm-recap/


La FCN est fière d'annoncer notre nouveau projet de santé, en collaboration avec le Fonds
de partenariat pour l'immunisation, intitulé : Défense de la santé des Noirs. Ce projet est né
du succès de notre précédente campagne de sensibilisation à la COVID-19, en mettant en
œuvre une nouvelle campagne dans le but d'encourager la prise de rendez-vous pour la
vaccination de routine au sein des différentes communautés noires à travers le Canada.
Nous cherchons à faciliter le dialogue avec le soutien de nos partenaires régionaux, à
accroître l'accessibilité à l'information sur les vaccins, à réunir et à mobiliser les parties
prenantes du secteur de la santé et enfin à assurer des mises à jour en temps opportun et
l'exactitude à long terme des ressources que nous publions.

Le nouveau programme de sensibilisation viendra compléter les efforts continus pour lutter
contre la désinformation autour des vaccins au sein de la communauté noire, garantir que
les membres de la communauté noire puissent prendre des décisions éclairées en matière
de vaccination et avoir accès à ces services en cas de besoin. Nous espérons également
qu'en réunissant divers intervenants, nous pourrons favoriser un réseau qui pourra
maintenir ces conversations.

La FCN mène un projet d'immunisation basé sur la communauté qui vise à s'assurer que la
propagation de la grippe est toujours prise en compte pour éviter que les cas ne
augmentent à nouveau cette saison hivernale dans la communauté noire. Ce projet
abordera la désinformation liée aux vaccins ; promouvoir les rappels de vaccins ; habiliter
les communautés à mener des approches adaptées régionalement grâce à des micro-
contributions ; diffuser les résultats de la recherche sur les vaccins dirigée par des Noirs ; et
inclure une campagne nationale d'information numérique.

Le but de la FCN est d'atteindre des réseaux plus vastes que les nôtres, et de permettre à
un groupe/individu de créer un espace qui rassemblera leur communauté, leurs amis et
leurs réseaux pour engager une conversation dans un espace sécurisé. La FCN fournit un
soutien financier (de 1 000 à 3 000 dollars) pour faciliter de petites conversations intimes
autour de la désinformation sur la grippe, de la confiance dans les vaccins et des
expériences communautaires. Les individus/groupes sont encouragés à engager entre 15 et
30 personnes dans des conversations via des méthodes en ligne ou en personne.

Nous avons octroyé des subventions à plus de 10 individus/groupes cette année et avons
hâte de voir leurs initiatives se développer !

D É F E N S E  D E  L A  S A N T É  D E S  N O I R S  



Nous sommes maintenant 400 membres forts dans notre adhésion générale au Black Builders
Network. Black Builders est une plateforme pour les individus et les organisations dédiée à façonner
l'avenir des communautés noires au Canada. Cette adhésion est une passerelle vers un réseau
dynamique d'entrepreneurs noirs, d'organismes à but non lucratif et d'organisations.

En rejoignant le Black Builders Network, vous accédez à des ressources inestimables, à des
opportunités de mentorat et à une communauté solidaire qui renforce et amplifie vos efforts. Cette
plateforme favorise non seulement la croissance personnelle et professionnelle, mais elle favorise
également l'action collective, en abordant les problèmes systémiques et en plaidant pour le
changement.

Que vous soyez un leader en herbe, un professionnel établi ou simplement quelqu'un passionné par
la création d'un Canada plus équitable, le Black Builders Network offre un espace de collaboration,
d'apprentissage et d'impact significatif. C'est un hub dynamique pour toutes sortes de
professionnels noirs.

Les trois niveaux d'adhésion proposés par la FCN sont les suivants :

Adhésion gratuite : Rejoignez-nous pour 0 $/an et accédez à des ressources essentielles et à
des opportunités de réseautage pour développer votre organisation.

1.

Adhésion Premium : Pour 250 $/an (offre à durée limitée, agissez vite !), débloquez des
privilèges exclusifs tels que des présentations prioritaires, un accès anticipé aux webinaires et
une liste premium dans l'annuaire des entreprises noires.

2.

Adhésion Tout-Accès : Bientôt disponible. Contactez-nous pour plus de détails sur ce niveau à
venir offrant encore plus d'opportunités d'engagement impactant.

3.

Devenez un Black Builder dès aujourd'hui !

R É S E A U  D E S  C O N S T R U C T E U R S  N O I R S  



La Fédération des Canadiens Noirs (FCN) poursuit son partenariat avec la Fondation
WealthSimple en utilisant les médias sociaux pour publier des contenus éducatifs sur la
littératie financière, ainsi que pour organiser une diffusion en direct sur Instagram afin de
préparer notre public à la prochaine saison fiscale. Le fait que ces séances sont dispensées
en ligne et disponibles sur notre flux fait partie de notre engagement à lever les obstacles
auxquels certains membres de notre communauté pourraient être confrontés en matière
d'accès aux ressources en littératie financière, que ce soit le manque d'exposition,
l'incapacité à accéder à des mentors financièrement instruits ou l'impossibilité d'assister
physiquement à des séances de littératie financière.

Ce partenariat avec la Fondation WealthSimple permet à la FCN d'outiller la prochaine
génération avec les compétences financières nécessaires pour réussir dans un paysage
économique en constante évolution. Ce fut une journée riche en apprentissage, en
motivation, et en objectif partagé de créer un avenir financièrement habilité et résilient
pour la prochaine génération.

 F C N  X  F O N D A T I O N  W E A L T H S I M P L E



Nous sommes ravis de partager le succès de notre campagne Mardi Don et de réfléchir aux
stratégies qui l'ont rendu possible. C'était notre première année à mener une campagne
pour le Mardi Don, car nous apprenons et évoluons constamment en tant qu'organisation à
but non lucratif. À la FCN, nous reconnaissons l'importance du timing stratégique pour nos
campagnes annuelles, et le Mardi Don n'a pas fait exception.

Notre collaboration avec Skills for Life s'est avérée inestimable, renforçant l'impact de nos
initiatives et contribuant à une narration cohérente.

Le parrainage d'entreprises et les dons en nature ont joué un rôle significatif dans le succès
de notre campagne. L'intégration de sponsors et l'obtention de dons en nature pour des
activités telles que des tombolas, comprenant des prix convoités comme des billets de la
NBA, ont diversifié nos incitations pour les donateurs. En regardant vers l'avenir, nous
reconnaissons le potentiel d'élargir nos partenariats avec divers sponsors pour renforcer
davantage nos efforts de collecte de fonds.

Bien que nos efforts aient permis de collecter 2000 $, nous sommes enthousiastes quant à
la possibilité de collecter encore plus pour notre cause l'année prochaine, maintenant que
nous avons testé les eaux. Merci à tous ceux qui ont contribué au succès de notre
campagne Mardi Don. Ensemble, nous faisons une différence significative dans notre
communauté.

M A R D I  D O N

 



Les sessions
d'apprentissage

 Tutorat
académique 

Mentorat
Éducation physique 

Programme de Soutien
à l'Apprentissage des
Étudiants

Les sessions d'apprentissage hebdomadaires
couvrent la littératie financière, la navigation dans
l'enseignement post-secondaire, la découverte de
carrière, le bien-être mental, l'établissement
d'objectifs SMART et l'engagement
communautaire - des outils essentiels pour le
développement de carrière des étudiants.

Les participants reçoivent 5 heures de tutorat
individuel personnalisé de la part du
partenaire national de tutorat de la FCN,
spécialisé dans toutes les matières, ainsi
qu'un plan d'apprentissage individualisé pour
améliorer les compétences cruciales pour
réussir dans leur voie postsecondaire choisie.

Les jeunes sont intentionnellement associés à
des mentors dans leur domaine d'intérêt,
favorisant un mentorat de 6 mois visant à
établir des relations durables au-delà du
programme.

Des séances d'éducation physique
hebdomadaires, proposant des sports variés
et des collations nutritives, offrent aux élèves
l'occasion de se rassembler, de favoriser la
camaraderie et de renforcer la cohésion de
groupe, complétant ainsi les sessions
d'apprentissage.

7
emplacements

180
étudiants

8
semaines

Abattre les barrières auxquelles les jeunes Noirs sont
confrontés en proposant des cours de soutien après
l'école, du mentorat et un apprentissage holistique
pour améliorer la réussite scolaire, en offrant des
bourses pour surmonter les obstacles financiers et en
les guidant vers diverses opportunités d'éducation
postsecondaire et de carrière. Cet automne, nous
avons lancé notre 7ème site en faisant passer un
deuxième groupe d'élèves de Brampton à travers notre
programme!

$250 000
en bourses attribuées 



LES PARTICIPANTS 
 AU CONCOURS DE

PRÉSENTATION DU (PEN)

P R O G R A M M E  D ' E N T R E P R E N E U R I A T  N O I R  ( P E N )
 

Le Programme d'Entrepreneuriat Noir (PEN) a lancé sa troisième cohorte en septembre. Ce
programme est dédié à favoriser la croissance et le succès des entrepreneurs noirs au
Canada en leur fournissant des ressources essentielles, du mentorat et des opportunités
d'innovation. Onze participants des deux premières cohortes ont été sélectionnés pour
participer à un concours de présentation afin de remporter jusqu'à 5000 $ en subventions.

En soutenant les entrepreneurs noirs, le PEN contribue à la croissance économique, à la
création d'emplois et au renforcement global de la communauté noire au Canada. Le PEN
offre des conseils pratiques, un accès à des opportunités de financement et du mentorat
pour aider les entrepreneurs à surmonter les défis et à réaliser leurs objectifs commerciaux.



Le Programme de Promotion de Carrière pour les Noirs, fruit d'un effort collaboratif entre
le Réseau des Fondateurs Noirs (BFN) et la Fédération des Canadiens Noirs (FCN). Conçu
pour répondre aux besoins des jeunes Noirs âgés de 16 à 35 ans en Ontario qui recherchent
activement un emploi, ce programme offre une opportunité inestimable de développement
des compétences et de croissance professionnelle. L'initiative vise à équiper les jeunes
Noirs des compétences essentielles nécessaires pour réussir dans un large éventail de
carrières, en veillant à ce qu'ils soient bien préparés à réussir dans leurs domaines choisis.

L'un des aspects les plus remarquables de ce programme est son dévouement à favoriser
des connexions significatives entre les jeunes Noirs et les meilleures entreprises dirigées
par des Noirs à travers le Canada. Ce faisant, le Programme de Promotion de Carrière pour
les Noirs répond au besoin critique de diversité et de représentation dans le domaine
professionnel. Cet aspect du programme offre à 20 fondateurs noirs en Ontario une
opportunité unique d'embaucher directement des talents de leur propre communauté,
renforçant ainsi l'écosystème commercial local des Noirs.

À travers des stages rémunérés, le programme sert de pont entre de jeunes talents et des
entreprises pionnières qui ne sont pas seulement dirigées par des Noirs, mais aussi
engagées à fournir des environnements de travail inclusifs et équitables. Si vous êtes un
jeune Noir basé en Ontario et que vous recherchez des opportunités d'emploi dans les mois
à venir, ne manquez pas cette chance ! Inscrivez-vous dès maintenant via notre formulaire
de recrutement de talents, ou partagez avec quelqu'un qui devrait le faire !

Nous avons contribué à l'organisation de la BFN Black Career Fair pour aider nos fondateurs
à se connecter avec les jeunes Noirs en janvier.

F C N  X  R É S E A U  D E S  F O N D A T E U R S  N O I R S



I M P L I Q U E Z - V O U S  A V E C  L ’ F C N

IMPLIQUEZ-VOUS AVEC L’FCN 

DEVENEZ MEMBRE PAYANT

 
S U I V E Z - N O U S

Les bénévoles sont un aspect crucial de la
force et du succès de la Fédération, et nous

proposons divers moyens de s'impliquer.
Vous pouvez en savoir plus ici .

Les membres payants de la FCN reçoivent
des invitations à notre Assemblée générale
annuelle et bénéficient du droit de vote lors

de nos réunions. Vous pouvez devenir
membre payant ici .

Les membres généraux de la FCN recevront
des communications régulières et auront

accès aux listes de contacts pour d'autres
organisations canadiennes d'origine

africaine à travers le Canada. Vous pouvez
vous inscrire pour devenir membre ici .

DEVENEZ MEMBRE GÉNÉRAL

 INVESTISSEZ EN NOUS

En soutenant FCN, vous pouvez avoir un
impact positif sur notre capacité à maintenir
des programmes indispensables (comme BEP
et SSLP) accessibles à la communauté noire. 

 Découvrez-en davantage.

https://www.instagram.com/fbcfcn/
https://twitter.com/fbcfcn
https://www.tiktok.com/@fbcfcn
https://ca.linkedin.com/company/fbcfcn
https://www.facebook.com/federationblackcanadians/
https://www.youtube.com/channel/UCDLYpuQi9X5dTQo7jkx60Ow
https://fbcfcn.ca/get-involved/volunteer/
https://fbcfcn.ca/get-involved/
https://fbcfcn.ca/get-involved/
https://fbcfcn.ca/general_donation/
https://fbcfcn.ca/general_donation/

